
Kollegianerrådsmøde 
Den 28-06-2017 kl18.00 

 

1. Godkendelse af Dagsorden 

Godkendt 

2. Fremmødte. 

 

Rebecca (Becky) 1249,  

Hans-Christian (HC) 3322,  

Thomas, 1131 (Referent),  

Line 2020,  

Amanda, 2011,  

Peter 1340. 

 

3. Gæster. 

Ingen. 

 

4. Afstemning om lukkede punkter. (Lukket punkt) 
 

 
5. Godkendelse af referat fra 09-06-17  

Det er påpeget at titel og dato er forkert, og skal justeres. 

Vi tager det først op til godkendelse næste gang. 

 

6. Post. 

E-mail fra Sebastian Goodwin som har pådraget sig skader på sin bil, efter 

at være kørt over en gren på den lukkede parkeringsplads. Sebastian mener 

at kollegiet har et ansvar for skader der er pådraget da der ikke har været 

ryddet op. 

I følge en samtale som Torben (portner), har haft med en forsikringssælger, 

så er skader pådraget ved at køre over ting som ligger på vejen, førerens 

eget ansvar. 



Rådet mener at det er førerens ansvar, så vi svarer Sebastian at han må 

forhøre sig hos sin egen forsikring. Line kontakter Sebastian. 

7. Nyt siden sidst.  

(Lukket punkt)  

 

Fødselsdagen: Der var generalforsamling i baren den dag Peter og H.C. 

skulle mødes, så de taler i stedet sammen d. 1/7. 

 

Nye møbler: Vi har fået nye møbler i rådslokalet. H.C. vil stadig gerne have 

et skab til farvepatroner etc. ovre i hjørnet. Udvalgsmapperne står p.t. i det 

kodelåste skab, og vi skal også have plads til disse, da udvalgsformændene 

ikke må kunne få adgang til Rådets interne mapper.  

 

Opdatering på printersituationen: Vi får snart dele til den billige printer, så 

den virker igen. Delene er dog dyre, så vi bør overveje at købe en ny, 

billigere printer i stedet. H.C. kigger på mulige alternativer. 

Kamera: Amanda har kigget på kameraer, og har fået et tilbud på Kamera, 

objektiv, taske og SD-kort, til 7718kr. Det er mere end vi oprindeligt satte til 

siden til dette, men det er efter sigende det bedste til vores behov. 

Afstemning om hvorvidt vi skal tage tilbuddet: Alle tilstedeværende 

stemmer for. 

 

Papirarbejde: Thomas har lavet kontaktliste for Rådet til glastavlerne, samt 

lavet ændringer i forretningsordenen. Peter har udfærdiget en kontaktliste 

til Kristiansdal. 

 

(Lukket punkt) 

 

Basketbanen: Det kommer til at koste 118.500 for asfaltbanen, og 

plasticunderlag var for dyrt. En asfaltbane er allerede bestilt. Kristiansdal 

betaler 100.000 af banen, så kollegiet betaler 18.500kr 



Internet: H.C. kigger på opsætning af Wi-fi på Huset inden for nærmeste 

fremtid. 

 

8. Kontoopdatering. 

Lukket punkt 

9. Kat i blok 2 

Amanda påpeger at ingen af kattene i blok 2 har halsbånd på, hvilket de skal ifølge 

reglerne. 

Line påpeger at katte risikerer at blive kvalt i halsbånd og at vi bør overveje at 

ophæve reglen om halsbånd. Amanda nævner at det er et problem at mange ser 

katte som de ikke ved hvor hører til. 

Vi vil lave en flyer til omdeling i blok 2, om at katte skal have halsbånd på, og at 

hvis de ikke har det, kan de risikere at blive afleveret til Kattens Værn, med 

afhentning på ejerens regning, eller i værste fald føre klagesag mod ejeren. Vi har 

også talt om at håndtere eventuel utilfredshed ved at påpege for ejere, at reglen 

om halsbånd kan ophæves på en generalforsamling. 

Amanda laver flyeren. 

 

10. Hjemmesiden 

Der er ingen der har kontaktet Peter med ændringsforslag. Han vil gerne have en 

mail inden mandag d. 3/7 med fyldestgørende ændringsforslag. Vi bør nok 

gennemlæse teksten og få udvalgene til at lave tekster til egne sider, samt få 

justeret links. 

 

11. Facebook 

Vores facebookside har ændret navn, og gruppen H.C.-ørstedskollegiet er 

forbundet med siden. 

Peter har haft problemer med at lægge PDF-filer op, da man ikke kan dette på 

Facebooksider. Peter lægger i stedet dagsordener op via link. 

H.C. Har de forløbne gange lavet en Facebookbegivenhed for rådsmøderne, Peter 



vil gerne have afklaret om afbud på begivenheden er tilstrækkeligt, eller om man 

skal melde dette klart ud. Rådet specificerer internt at man godt kan melde det på 

Facebook, men der skal vedlægges besked, og afbudsfristen på 24 timer stadig er 

gældende. 

 

Billedkonkurrencen på Facebook er endnu ikke sat i gang, men Line vil kigge 

videre på det til næste gang. 

12. Rystesammen-tur for OASEN 

Thomas spørger hvorfor der er forskel på de penge som Rådet (500 pr 

person) og Udvalgene (100kr pr person) får til at bruge på hyggeture. 

Dette er fordi at Rådet håndterer flere personsager, og fordi udvalgenes 

størrelse kan være større end rådets.  Det skal desuden nævnes at Rådets 

rådighedsbeløb er godkendt på generalforsamling.  

Der er mulighed for at få mere til udvalget, men der skal anmodes om det. 

Thomas snakker med OASEN, og tager et konkret forslag op senere. 

 

13. Sommerferie 

 

Rådet skal have en plan for sommerferien, så vi er klar til ting der foregår 

efter ferien, f.eks. grillfest 2. september og hastesager. Peter foreslår at vi 

bruger Facebook til løbende opdatering på hastesager. H.C. holder stadig 

styr på mails i løbet af ferien. 

14. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag. d. 16. august 2017 kl. 18.00 

 

15. evt.  

Amanda har ikke fået ekstraregningen fra Go Go Berlin, Peter har endnu ikke 

kontaktet dem og modtaget den.  


